
P R O T O K Ó Ł  NR XIX/11 

RADY MIEJSKIEJ W DOBIEGNIEWIE 

czas trwania od 12
00

 do 14
30 

w sali nr 5 Urzędu Miejskiego w Dobiegniewie  

z dnia 14 grudnia 2011 roku  

 

W obradach udział wzięli radni /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu/. 

 

Ponadto w obradach udział goście /lista obecności stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu/. 

 

Ad.1. Otwarcia XIX nadzwyczajnej sesji i powitania radnych oraz gości dokonał  

Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej. 

Stwierdził według listy obecności, że na stan 15 radnych obecnych było 14, a zatem 

podejmowane uchwały są prawomocne. 

 

Bezpośrednio po otwarciu sesji nastąpiło uroczyste wręczenie wiązanki kwiatów oraz 

odznaczenia „Zasłużony dla Rolnictwa” Panu Zdzisławowi Staszak oraz podziękowanie  

za długoletnią współpracę dla Pana Kazimierza Kisiel Dyrektora Stowarzyszenia Wspierania 

Małej Przedsiębiorczości w Dobiegniewie.  

 

Ad.2.  

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada porządek obrad przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

5. Wnioski i zapytania. 

6. Podjęcie Oświadczenia w sprawie realizacji inwestycji pod nazwą „Ekologiczna 

Elektrociepłownia Parowa” w formule partnerstwa publiczno – prywatnego. 
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7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) użyczenia – nieodpłatne używanie na okres 10 lat nieruchomości przy  

ul. Leśnej stanowiących mienie gminy na rzecz Centrum Integracji Społecznej  

w Dobiegniewie. 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

d) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od 

nieruchomości, podatku rolnego oraz podatku leśnego. 

8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

9. Komunikaty. 

10. Zakończenie sesji. 

 

 

Ad.3. Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady wnioskował o przyjęcie protokołu  

z poprzedniej sesji bez czytania, ponieważ został sporządzony zgodnie z procedurą  

i przebiegiem XVIII sesji Rady Miejski w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. 

Rada protokół z poprzedniej sesji przyjęła jednomyślnie: za głosowało 14 radnych,  

przeciw 0 radnych, wstrzymało się 0 radnych. 

 

Ad.4. Informacja o działalności burmistrza między sesjami. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – dnia 01 grudnia br. byłem w Zielonej Górze  

w sprawie rozliczenia inwestycji Centrum Integracji Społecznej w Radęcinie.  

 Dnia 02 grudnia br. odwiedziła nas telewizja lokalna w sprawie Centrum Integracji 

Społecznej oraz odbyło się posiedzenie Rady Nadzorczej Stowarzyszenia Wspierania 

Małej Przedsiębiorczości w Dobiegniewie.  

 Dnia 03 grudnia br. odwiedziłem Sołectwo Lubiewko. 

 Dnia 05 grudnia br. odwiedziłem Pana Romana Sondeja Lubuskiego Kuratora Oświaty. 

 Dnia 06 grudnia br. byłem na wyjeździe w Zielonej Górze. 

 Dnia 07 grudnia br. jestem w prezydium Aglomeracji Gorzowskiej, podpisywaliśmy 

porozumienie o współpracy ze Stowarzyszeniem Pracodawców Lubuskich. 

 Dnia 08 grudnia br. odbyło się spotkanie z Prezesami Kostrzyńsko – Słubickiej Strefy 

Ekonomicznej i jestem pełen nadziei, jeżeli chodzi o Strefę w Dobiegniewie. 

 Dnia 12 grudnia br. odbyło się kierownictwo urzędu – przygotowanie do okresu 
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zimowego. 

 Dnia 13 grudnia br. odwiedziłem Wójta w Bierzwniku w sprawie Celowego Związku 

Gmin oraz odbyło się spotkanie opłatkowe Zarządu Osiedla.  

 

Ad.5. Wnioski i zapytania. 

 Leszek Wieczór radny – firma Tombet zostawiła swój barakowóz, który utrudnia jazdę 

kierowcom na placu manewrowym koło Hali Sportowej. 

 

Ad.6. Firma Asset Management Sp. z o.o. jest spółką inżynieryjną założoną w 2010 roku  

i zajmuje się projektami ekologicznymi.  

Pan Remigiusz Bilewicz i Łukasz Marszałek z firmy Asset Management Sp. z o.o. 

przedstawili prezentacje dotyczącą „Ekologicznej Elektrociepłowni Parowej” w formule 

partnerstwa publiczno – prywatnego. Łączny czas na realizację obiektu energetycznego 

wynosi ok. 45 miesięcy (3,5roku). 

Poinformowali radnych, że korzyści jakie idą za budową Ekologicznej Elektrociepłowni 

Parowej to m.in.: 

 utworzenie 50 miejsc pracy, 

 budowa (od podstaw) nowej sieci ciepłowniczej, 

 zmniejszenie kosztów ogrzewania, 

 wpływy do budżetu z tytułu podatków 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – gdzie będzie lokalizacja tego 

przedsięwzięcia? 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – naprzeciwko oczyszczalni ścieków,  

za Zakładami Drzewnymi, po lewej stronie asfaltu.  

 Leszek Wieczór radny – czy zakład nie będzie charakteryzował się uciążliwością dla 

mieszkańców?  

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – każdy zakład jest swoistą uciążliwością, 

ale czy obecne ciepłownie, które znajdują się w mieście nie są uciążliwością?  

Jeżeli chodzi o emisję gazów to nie ma żadnej woni, poza tym biomasa musi być 

składowana w zamknięciu.  

 Dariusz Majowicz radny – w jaki sposób będzie pozyskiwana biomasa z terenu naszej 

gminy w przyszłości? 
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 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – dostawa biomasy na początku będzie 

zapewniona z terenów dalszych, ale znajdujemy się tu w centrum przemysłu drzewnego  

i szereg odpadów będziemy mogli wykorzystać.  

 Dariusz Majowicz radny – w jakim % wykorzystuje się słomę a w jaki drzewo? 

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – słomę wykorzystuje się w 20-25%, 

ponieważ jest ciężkim paliwem i trudnym do spalenia, więc głównym ciężarem będzie 

pozyskanie odpadów drewnianych.  

 Leszek Wieczór radny – czy gdzieś już działają takie elektrociepłownie? 

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – w Polsce nie ma tego typu obiektu  

ze względu na to, że wszystkie elektrociepłownie są elektrociepłowniami starymi my 

wzorowaliśmy się na obiekcie szwedzkim. 

 Leszek Wieczór radny – czy zobowiązujecie się do położenia sieci, połączenia do sieci  

i zostawienia stanu pierwotnego czy będzie spoczywał na gminie (chodniki, ulice itd.)? 

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – jeżeli chodzi o ciepłowniczą sieć 

miejską to jest to sprawa, która wyszła podczas naszych rozmów. Takiej sieci nie ma  

i musi być ona stworzona od początku, ale to dopiero w dalszej kolejności. 

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – czy będzie możliwość przyłączenia 

do sieci ciepłowniczej, np. wspólnot mieszkaniowych? 

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – jak najbardziej. 

 Zbigniew Kołodziej radny – czy skup biomasy będzie na zasadzie umowy?  

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – oczywiście musi być to na zasadzie 

umowy, całkowity skup będzie oparty na kontraktach. To jest dokładnie to samo jak  

w rynku cukrowniczym.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – w gminie mamy znaczącą ilość gruntów V i VI 

klasa a jadąc w kierunku Kostrzyna znajdują się plantacje wierzby ekologicznej,  

więc myślę, że będzie to dla części naszych rolników sposób zarobkowania.  

 Andrzej Ryżyk radny – ilu będzie musiało być kadry wykwalifikowanej z tych 50 osób 

przewidzianych do zatrudnienia? Jaka jest pewność, że biomasa będzie pozyskiwana  

z naszego terenu? 

 Remigiusz Bilewicz Prezes Asset Management – przy kotle potrzeba ludzi fizycznych 

przyuczonych do zawodu i tak to wygląda przy każdej elektrowni czy elektrociepłowni. 

Jeżeli chodzi o drugie pytanie to, dlaczego mielibyśmy pozyskiwać biomasę z zewnątrz 

jeśli transport kosztuje?  
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 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – budowa będzie trwała w granicach  

45 miesięcy a prowadzimy również rozmowy na temat gazyfikacji i gdyby udało nam  

się całość połączyć to byłby wielki sukces.  

 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych.  

Rada Oświadczenie podjęła jednogłośnie: za głosowało 15 radnych, przeciw 0 radnych, 

wstrzymało się 0 radnych. 

Oświadczenie zostało przyjęte i zarejestrowana pod pozycją XIX/96/11 oraz stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad.7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) użyczenia – nieodpłatne używanie na okres 10 lat nieruchomości przy  

ul. Leśnej stanowiących mienie gminy na rzecz Centrum Integracji Społecznej  

w Dobiegniewie. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Uchwała nie została przyjęta: za głosowało 0 radnych, przeciw 14 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

 

b) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIX/97/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

c) określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIX/98/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

d) określenia wzorów formularzy obowiązujących w zakresie podatku od nieruchomości, 

podatku rolnego oraz podatku leśnego. 
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W głosowaniu udział wzięło 14 radnych.  

Rada uchwałę podjęła jednogłośnie: za głosowało 14 radnych, przeciw 0 radnych, wstrzymało 

się 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta i zarejestrowana pod pozycją XIX/99/11 oraz stanowi załącznik  

do niniejszego protokołu. 

 

Ad.8. Odpowiedzi na wnioski i zapytania. 

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – jeżeli chodzi o barakowóz przy Hali 

Sportowej sprawa zostanie załatwiona.  

 

Ad.9. Komunikaty.  

 Leszek Waloch Burmistrz Dobiegniewa – zaprosił na spotkanie wigilijno – kolędnicze, 

które odbędzie się dnia 18 grudnia br. na Placu pchor. T.Starca.  

 Tomasz Karpiński Przewodniczący Rady Miejskiej – odczytał życzenia Świąteczne  

od Starosty Strzelecko – Drezdeneckiego oraz zaproszenie na Wigilię w Radęcinie,  

która odbędzie się dnia 18 grudnia br. o godz. 17
00

. 

 

Ad.10. Z uwagi na wyczerpanie się porządku obrad Przewodniczący Rady Tomasz Karpiński 

zamknął XIX nadzwyczajnej sesję Rady Miejskiej w Dobiegniewie, dziękując za udział  

w obradach radnym oraz zaproszonym gościom. 

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

Protokolant                                                              Przewodniczący Rady Miejskiej  

Kamila Putek                                                                         w Dobiegniewie 

                                                                                          /-/ Tomasz Karpiński 

 

                                                                       

 


